

荔枝角道 888 號
888 Lai Chi Kok Road

預約現場視察停車位之安排
Arrangement of making appointment for viewing the Parking Spaces

參觀時間表 Viewing Schedule

Designated Visitor(s)* 指定的參觀人士*	Date available for viewing by appointment 可預約的參觀日期	Time-slot available for viewing by appointment 可預約的參觀時段	Check-in Venue 報到地點
6 樓, 7 樓, 8 樓, 9 樓, 10 樓, 11 樓 或 15 樓的寫字樓物業的一手業 主或一手買方 First-hand owner or first-hand purchaser of an office unit on 6/F, 7/F, 8/F, 9/F, 10/F, 11/F or 15/F	7 May 2022 to 11 May 2022 2022 年 5 月 7 日 至 2022 年 5 月 11 日	12:00 p.m. – 5:00 p.m.	荔枝角道 888 號的正門入口處 The Main Entrance of 888 Lai Chi Kok Road

* 指定的參觀人士為荔枝角道 888 號發展項目內 6 樓, 7 樓, 8 樓, 9 樓, 10 樓, 11 樓或 15 樓的寫字樓物業的一手業主(指從賣方直接購入寫字樓單位)或一手買方(已與賣方簽定相關臨時買賣合約及/或正式買賣合約)。

* The Designated Visitor(s) is / are person(s) who is a first-hand owner (who purchased the office unit directly from the Vendor) or first-hand purchaser (who has signed the relevant preliminary agreement for sale and purchase and/or formal agreement for sale and purchase with the Vendor) of an office unit on 6/F, 7/F, 8/F, 9/F, 10/F, 11/F or 15/F in the development at 888 Lai Chi Kok Road.

備註 Notes :

1. 荔枝角道 888 號停車位銷售安排資料 1 號下所提供出售的停車位(「**停車位**」)將提供予指定的參觀人士*參觀。

The Parking Spaces offered for sale under Information on Sales Arrangements for Parking Spaces at 888 Lai Chi Kok Road No.1 (the “**Parking Spaces**”) will be made available for viewing to Designated Visitors(s)*.

2. 現場視察停車位將於 2022 年 5 月 6 日開始接受預約。建議所有指定的參觀人士*按照參觀時間表內的「可預約的參觀日期」及「可預約的參觀時段」進行預約以視察停車位。如閣下沒有按照參觀時間表進行預約，賣方保留絕對權力拒絕現場視察停車位。

The making of appointment for viewing the Parking Spaces will start on 6 May 2022. All Designated Visitor(s)* is advised to make an appointment according to the “Date available for viewing by appointment” and the “Time-slot available for viewing by appointment” in the Viewing Schedule to view the Parking Spaces. If you do not

make an appointment according to the Viewing Schedule, the Vendor reserves its absolute right to decline the viewing of the Parking Spaces.

3. 請致電 8134 7000 與賣方代理人新世界地產代理有限公司職員聯絡，以進行預約或作其他任何查詢。
Please contact the agent of the Vendor, New World Real Estate Agency Limited at 8134 7000 to make appointment or for any other enquiries.
4. 所有指定的參觀人士*應現場視察荔枝角道888號的停車位，以了解停車位的實際環境。
All Designated Visitor(s)* is advised to view the Parking Spaces of 888 Lai Chi Kok Road to understand the actual environment.
5. 指定的參觀人士*需攜同由孖士打律師行發出的通知信，於預約的日前及時間到達報到地點，以便賣方核實指定的參觀人士*的身份。賣方保留絕對權力要求指定的參觀人士*提供任何賣方認為需要的文件，及容許或拒絕現場視察停車位。
The Designated Visitor(s)* is required to bring along the Notification Letter issued by Mayer Brown and attend at the Check-in Venue on the appointment date and time, so as to allow the Vendor to verify the identity of the Designated Visitor(s)*. The Vendor reserves its absolute right to request any document the Vendor deems necessary from the Designated Visitor(s)*, and to allow or decline the viewing of the Parking Spaces.
6. 為保障閣下的安全及維持現場視察停車位的秩序或為遵守與 COVID-19 相關的限制或命令，指定的參觀人士*需遵守賣方的現場安排及指示以參觀停車位，賣方保留絕對權力限制參觀人數。
For your safety and the maintenance of order of viewing the Parking Spaces or for compliance with restriction or order relating to COVID-19, the Designated Visitor(s)* shall follow the arrangement and directions by the Vendor on the site to view the Parking Spaces. The Vendor reserves its absolute right to restrict the number of visitors.
7. 賣方保留絕對權力更改參觀時間表及即時暫停或即時中止所有現場視察停車位之安排。有關安排將上載至發展項目的指定網頁內 (www.888lckr.com.hk)。指定的參觀人士*將不會另獲通知。
The Vendor reserves its absolute right to change the Viewing Schedule and stop or terminate all arrangement for viewing the Parking Spaces immediately. The arrangements will be uploaded to the designated website of the Development (www.888lckr.com.hk) . The Designated Visitor(s)* will not be notified separately.

新世界地產代理有限公司

New World Real Estate Agency Limited

2022 年 5 月 6 日

6 May 2022